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于是学生毕业、假期，高考结束的时候，所以雅思热潮高烧

不退。留学数美英澳最热，美英作为老牌资本主义国家吸引

了大批中国人去攻读金融和经济，其电子和计算机也火热异

常，而澳洲则是以移民政策吸引了相当一部分人读会计专业

。今年美国签证率80%，英国86%，一个词“史无前例”很恰

当。另外欧洲、澳洲、加拿大、韩国纷纷有所动作，抢占中

国留学生市场。2006年无疑是20年来中国留学的高潮，也是

雅思最热的一年。雅思前所未有的将口语考试扩展到了四天

，即21、22、23、24日均设有考试。在未来的几年，留学仍

会成为教育市场上的与考研并驾齐驱的两驾马车之一，雅思

也会越来越火。今年雅思在各地有很多增设考试的情况，加

上取消了3个月内不得重复报考的规定，雅思考试的报考人数

在今年成为了国内海外外语类考试之首。雅思的考试方式、

考试题目类型、考试难度在近期不会有变化。可以参考剑桥

三、四、五。剑桥二比较简单，已经不能够和当今的考试难

度相提并论。在7月22日的考试中，听力三旧一新

，V30049s1,v40101s3,v50233s4，预测中有后两个。阅读比较简

单，写作应该说很容易，社会类，学生住校或走读。口语考

试中经商没有被预测到，因为口语考试增加了考场所以题目

也有所增加，不过其他题目目前都在预测之内。现在来总结

一下3G听力预测的准确率，从2005年9月3日到2006年7月22日

，共31次考试，124套题，共出旧题93次，预测命中旧题75次



，命中率为80.6%。下面一起关注7月29日的考试。听力75%三

旧一新或者全旧，20%三新一旧，5%全新。大家可以结合预

测复习。注意不要依赖机经。阅读方面应以多做题寻找技巧

为主。写作仍然以社会类为主，重点可以看一看犯罪，社会

福利（或某种职业的薪金是否得当如明星），文化艺术投资

，环境问题。由时间稍微准备一下科技类和教育类。预测里

的题目最好都写一写，包括了一定的题目范围，如果遇到相

关的就会好写。口语方面关注预测把里边的话题都看一看基

本就没有大问题。听力预测阅读预测写作预测A类写作 1. The

government is responsible for protecting a nation’s cultural

identity. Thus, some people believe new buildings should be built in

traditional styles. To what extent do you agree or disagree with this

opinion?2. Sending the criminal to prison or give them education

and job skills, agree or disagree?3. People think of that the news

media have influential peoples lives nowadays it is a negative

development to what extent do you agree or disagree.4.

Environment problems are too big for individual countries and

individual people to address. We have reached the stage where the

only way to protect the environment is at an international level. To

what extent do you agree or disagree with this statement.5. Millions

of dollars are spent on space research, this is a waste of money .some

argue that money should be used to improve conditions of people

.to what extent do you agree or disagree?6. Many people think public

libraries should only provide books and shouldnt waste their limited

money on expensive hi-tech media, such software dvd or vedio.7.

Some people say that the increasing business and culture contract



between countries has the positive effect, others say it would loss the

countries identities, agree or disagree.8. Do the positive effects of

advertising outweigh the negative effects?9. More and more people

using mobile phone and computer to instead of letters. Will letter

disappear completely? Agree or disagree? How important of letter

writing.10. University should teach students knowledge and skills

helping for the future career. Agree or disagree?11. Some people

think that the earlier technology has changed our life more than the

recent technology. Do you agree or disagree?12. Many old building

are protected by law because they are part of a nations history.

However, some people think knocked down to make way for new

ones because people need houses and offices. How important is it to

maintain old buildings? should history stand in the way of progress? 
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